
van: N
Verzonden: 30-09-2020 14:03

A2 N
Onderwerp: FW: Financi le dekking gevonden en vastgelegd in collegeadvies en raadsvoorstel voor Jaren
50 wijk

HalloB

Zojuist je wellicht weet is er bestuurlijke overeenstemming tussen Moza ek wonen en de gemeente over de nota van
uitgangspunten voor de Jaren 50 wijk en over de financi le deal. Veel geld, N

Dit is in het bestuurlijk overleg van deze maandag afgesproken en overeengekomen tussen Jan Hordijk en directie
Moza ek wonen.

Zoals je wellicht ook weet heeft het Presidium besloten dat de Nota in de raad van 11/11 behandeld dient te worden.
Zojuist is het gelukt met Financi n om de dekking rond te krijgen en in een raadsvoorstel te gieten voor de raad van
11/11. Samen met de nota van uitgangspunten. Heel erg mooi natuurlijk maar allemaal met heel veel stoom en kokend
water. Dat gaf niet de gelegenheid om de pfo's te halen. Zoals je weet zijnNNNenM ook betrokken bij di
dossier. Het voorbereiden van de deal is wel in combi pfo geweest waarBn Jan Hordijk bij waren.
De deal is niet veranderd dus geen verrassingen.

 

Vraag aan jou: hoe stuur ik de stukken ter voorbereiding toe aan de wethouders? Mag ik daarvoor jouw hulp inroepen
over wat het verstandigst is? De stukken zijn uiterlijk 7 of 8 oktober helemaal klaar. Ik zou een vergevorderd concept
kunnen sturen naar jou op 6 oktober. Graag even overleg met jou hierover. B raadde mij dat ook aan.

Groeten,B

Van:
Verzonden: woensdag 30 september 2020 13:29

"ar::
Onderwerp: Financi le dekking gevonden en vastgelegd in collegeadvies en raadsvoorstel voor Jaren 50

wijk

BesteH n ME

Het leek niet te lukken in tijd maar het is B en mij samen met de mensen van Financien gelukt zowel de nota van
uitgangspunten Jaren 50 wijk als het besluit voor de dekking n de raad van 11 novemberte krijgen.

De stukken volgen als het allemaal goed gaan donderdagmiddag laat of anders vrijdag.

Behandeling college 13/10/2020

Zal ik als jullie akkoord zijn de stukken naar de portefeuillehouders en BA's sturen? Dat is niet volgens de pfo methode
helaas maar dat hadden we al voorzien. Het moet nu eenmaal in de raad van 11/11 van het Presidium. Akkoord?

Groeten,B


